
FREDERICIA KOMMUNE 
 

TILSYNSSKEMA 
 

JOURN.NR. 

20/17 

Foreningens navn: Fredericia Gymnastikforening 

 

Tilsynsstedets adresse: Kirstinebjergskolen afd. Havepladsvej – drengenes gymnastiksal (1 vest) 

Kontakt person:                                       E-mail:  

Dato for tilsynet:   d. 16.3.2023              Klokkeslet: 17.00 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: 

Hans Anton Jensen (formand) og Jørgen Aamand (kasserer) 

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer og senest kendte årsregnskab 

________________________________________________________________________________ 

1. Medlem af landsforbund – hvilket: DGI  

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: Både hjemmeside og facebook, men det hjælper 

ikke nok til at få nok nye medlemmer. 

3. Primære aktiviteter: Gymnastik og idrætsmærker om foråret. (DGI vil desværre ikke bruge 

tid på idrætsmærker længere). 

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: Hold i et par forskellige gymnastiksale, ca. 5 timer pr. uge (en 

time pr. hold). De vil gerne have motion tidligere på dagen, men mangler lokalerne til det. 

De er en gang om ugen ude hos FFFIF, der er nok knap 15 pr. gang.  

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: Ca. 52 medlemmer, hvoraf en del kommer flere 

gange om ugen. 

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: 13 (herremotionshold) 

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: Fald under 

corona, men det har hjulpet lidt nu.  

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: Nej. 

9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): 450 kr. for 1 time om ugen og 600 kr. hvis 

man kommer flere gange om ugen. 

10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: Lille underskud under corona, men 

nu har de et lille overskud igen. 

11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: De får ikke noget tilskud, da de kun har voksne 

medlemmer.  

12. Nuværende udfordringer for foreningen: At få flere medlemmer. 

13. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Nej.  

14. Foreningens fremtid og ønsker: De er glade for deres timer mellem 17 og 18 til mændene, 

kvinderne typisk lidt før. De håber de får de samme timer eller tidligere.  

15. Bemærkninger: 



 Det går lidt nedad bakke, hver gang de mister to medlemmer, får de kun en ny ind. De 

har kun ældre medlemmer, de yngste er lige under 60 år og de ældste oppe i 80’erne. 

 Foreningen blev startet af Oberst Voss.  

 KIF sprang ud af Fredericia Gymnastikforening og senere sprang G 94 også ud af dem. 

 Pt. er de fire i bestyrelsen. Forsøger at have kønslighed, hvis det er muligt. 

 De er udfordret af, at G94 har alle de unge, og af Idræt i Dagtimerne og fitnesscentre.  

 Udfordret af leje af salene. Det er gratis i andre kommuner.  

 De er også i salen hos Fag og Firma. Det giver de lidt for.  

 De har fælles julefrokost og fælles sæsonafslutning. 

 De er 5 instruktører i foreningen (4 mænd og 1 kvinde). 

 De ville gerne have medlemmer, der er kommet ud af genoptræningsdelen og kunne 

sluses over i foreningen. Eks. når de er færdige med genoptræning efter at have fået nyt 

knæ.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af Kultur og 

Idræt 

 

Fredericia, den    

 

 

------------------------------------------- ----------------------------------------------- 

Jan M. Jørgensen, Folkeoplysningsrådet   Birgitte L. Jakobsen, Kultur og Idræt 
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